
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY PŘI ZŠ A MŠ PRUŠÁNKY ze dne 8. 11. 2022 

Přítomni: Mgr. Jarmila Nesvadbová, Petra Čuprová, Mgr. Jakub Horňák 

Omluven: Lukáš Sasín 

                   

  

Program: 1. Schválení výroční zprávy školy za školní rok 2021/22  

                  2. Informace o stavu budovy školy 

                  3. Diskuze, různé  

  

Ad 1) Výroční zpráva školy za školní rok 2021/22 byla schválena bez připomínek.   

Ad 2) Ředitel školy Mgr. Horňák informoval, že vedení školy a vedení obce pracují na tzv. 

záložním plánu vzhledem ke stavu budovy školy. Budovu sleduje statik a jeho zprávy může 

veřejnost najít na webových stránkách školy. K dalším jednáním bude přizván i druhý statik a 

po jednání se zastupiteli obce bude opět zejména rodičovská veřejnost informována. 

Ad 3) V diskuzi jsme zmínili hlavně nové volby do školské rady, které proběhnou v únoru 

2023. V této souvislosti připravíme podklady pro volbu z řad rodičů tak, aby mohla 

proběhnout během lednových třídních schůzek.  

  

  

V Prušánkách dne 8. 11. 2022 

Zapsala Jarmila Nesvadbová  


